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Zapytanie – dotyczy: I Międzynarodowego Forum Młodzieży

Panie Prezydencie,

W dniach 26,27 października 2022r. w Legnicy ma się odbyć I Międzynarodowe Forum Młodzieży.
Proszę o informację,  z  jakich środków jest  finansowane to wydarzenie?  I  jakiej  wysokości  są te
środki?

Z poważaniem

         Jolanta Kowalczyk


